
Pytania od 43 do 45 zostaną rozpatrzone na piśmie.

Pytanie 46 (Sajjad Karim): Zwiększenie przejrzystości i kontroli demokratycznej w zakresie negocjacji w
ramach WTO

Peter Mandelson udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające postawione przez Davida
Martina, Jamesa Hugha Allistera i Paula Rübiga.

Pytanie 47 (Hélène Goudin): Zmniejszenie stawek celnych na krewetki pochodzące z Tajlandii

Peter Mandelson udzielił odpowiedzi na pytanie.

Pytanie 48 (Ilda Figueiredo): Trudności w przemyśle obuwniczym

Peter Mandelson udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające postawione przez Ildę Figuei-
redo, Davida Martina i Anne E. Jensen.

Pytanie 54 (Marie Panayotopoulos-Cassiotou): Prognozy w zakresie restrukturyzacji

Vladimír Špidla (członek Komisji) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające postawione
przez Marie Panayotopoulos-Cassiotou.

Pytanie 55 (Joachim Wuermeling): Swobodny przepływ pracowników

Vladimír Špidla udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające postawione przez Manfreda
Webera i Claude'a Moraesa.

Odpowiedzi na pytania pozostawione bez odpowiedzi z braku czasu zostaną udzielone na piśmie.

Tura pytań do Komisji została zamknięta.

(Posiedzenie zostało zawieszone o godzinie 20.15 i wznowione o 21.00)

PRZEWODNICTWO: Jacek Emil SARYUSZ-WOLSKI

Wiceprzewodniczący

17. 2005, pakiet „Rozszerzenie II” (debata)

Oświadczenie Komisji: 2005, pakiet „Rozszerzenie II”

Olli Rehn (członek Komisji) wydał oświadczenie.

Głos zabrali: Elmar Brok w imieniu grupy PPE-DE, Jan Marinus Wiersma w imieniu grupy PSE, István Szent-
Iványi w imieniu grupy ALDE, Joost Lagendijk w imieniu grupy Verts/ALE, Cristiana Muscardini w imieniu
grupy UEN, Camiel Eurlings, Hannes Swoboda, Sarah Ludford, Gisela Kallenbach, Georgios Papastamkos,
Borut Pahor, Zbigniew Zaleski, Panagiotis Beglitis, Doris Pack, Guido Podestà, Bernd Posselt i Olli Rehn.

Debata została zamknięta.

18. Informacje dla pasażerów korzystających z transportu lotniczego o tożsa-
mości obsługującego przewoźnika ***I (debata)

Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie
informowania pasażerów korzystających z transportu lotniczego o tożsamości obsługującego przewoźnika i
przekazywania przez Państwa Członkowskie informacji dotyczących bezpieczeństwa (tekst mający znaczenie
dla EOG) [COM(2005)0048 — C6-0046/2005 — 2005/0008(COD)] — Komisja Transportu i Turystyki.
Sprawozdawczyni: Christine De Veyrac (A6-0310/2005)

Głos zabrali: Jacques Barrot (wiceprzewodniczący Komisji) i Derek Twigg (urzędujący Przewodniczący Rady)
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Christine De Veyrac przedstawiła sprawozdanie.

Głos zabrali: Georg Jarzembowski w imieniu grupy PPE-DE, Jörg Leichtfried w imieniu grupy PSE, Jeanine
Hennis-Plasschaert w imieniu grupy ALDE, Eva Lichtenberger w imieniu grupy Verts/ALE, Erik Meijer w
imieniu grupy GUE/NGL, Bernard Piotr Wojciechowski w imieniu grupy IND/DEM, Fernand Le Rachinel
niezrzeszony, Corien Wortmann-Kool, Ulrich Stockmann, Alyn Smith, Luís Queiró, Inés Ayala Sender,
Zsolt László Becsey, Robert Evans, Gilles Savary, Jacques Barrot i Derek Twigg.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 5.1 protokołu z dnia 16.11.2005.

19. Elektrownia jądrowa Bohunice V1 na Słowacji * — Wykorzystanie zasobów
finansowych przeznaczonych na likwidację elektrowni jądrowych (debata)

Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego rozporządzenia Rady w sprawie wdrożenia protokołu nr 9
dołączonego do Aktu dotyczącego warunków przystąpienia do Unii Europejskiej Republiki Czeskiej, Estonii,
Cypru, Łotwy, Litwy, Węgier, Malty, Polski, Słowenii i Słowacji, w sprawie elektrowni jądrowej Bohunice V1
na Słowacji [COM(2004)0624 — C6-0205/2004 — 2004/0221(CNS)] — Komisja Przemysłu, Badań
Naukowych i Energii.
Sprawozdawca: Rebecca Harms (A6-0282/2005).

Sprawozdanie w sprawie wykorzystania zasobów finansowych przeznaczonych na likwidację elektrowni
jądrowych [2005/2027(INI)] — Komisja Przemysłu, Badań Naukowych i Energii.
Sprawozdawca: Rebecca Harms (A6-0279/2005).

Głos zabrał Andris Piebalgs (członek Komisji).

Rebecca Harms przedstawiła swoje sprawozdania (A6-0282/2005 i A6-0279/2005).

Głos zabrali: Ján Hudacký w imieniu grupy PPE-DE, Edit Herczog w imieniu grupy PSE, Fiona Hall w
imieniu grupy ALDE, Esko Seppänen w imieniu grupy GUE/NGL, Nils Lundgren w imieniu grupy IND/
DEM, Umberto Pirilli w imieniu grupy UEN, Sergej Kozlík niezrzeszony, Romana Jordan Cizelj, Reino Paa-
silinna, Šarūnas Birutis, Vladimír Remek, Kathy Sinnott, Paul Rübig, Hannes Swoboda, Marios Matsakis, Erik
Meijer, Peter Baco, Zita Pleštinská, Miloš Koterec i Andris Piebalgs.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 5.2 protokołu z dnia 16.11.2005.

20. Porządek dzienny następnego posiedzenia

Ustalony został porządek dzienny jutrzejszego posiedzenia (dokument „Porządek dzienny” PE 364.133/
OJME).

21. Zamknięcie posiedzenia

Posiedzenie zostało zamknięte o godzinie 0.10.

Julian Priestley
Sekretarz Generalny

Josep Borrell Fontelles
Przewodniczący
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